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KOMISJA GOSPODARKI MIASTA  

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.58.2023.JB 
EOD: 54306/2023/W 

 

Protokół z posiedzenia 

Komisji Gospodarki Miasta 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 27 listopada 2023 r.  

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 01 h 02 min 51 sek.) 
 

 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Projekt budżetu miasta Elbląg na rok 2024 - opinia w zakresie pracy Komisji. 
3. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2024 – 2036 - opinia 

Komisji. 
4. Rewitalizacja Wyspy Spichrzów w Elblągu – terenu przeznaczonego pod inwestycje Programu 

Fabryka – informacja. 

5. Sprawozdanie z zaawansowania realizacji inwestycji drogowych zgodnie z planem budżetu  
na rok 2023. 

6. Zgłaszanie i omówienie propozycji tematów do planu pracy na 2024 rok. 
7. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 01 min 08 sek. do 01 min 35 sek.) 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza poinformował, że uwag do protokołów nie wniesiono.  

 
 

Ad. 2. Projekt budżetu miasta Elbląg na rok 2024 - opinia w zakresie pracy Komisji. 
(czas trwania nagrania od 01 min 36 sek. do 13 min 21 sek.) 
 
Skarbnik Miasta Rozalia Grynis omówiła projekt budżetu miasta Elbląg na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza poddał pod głosowanie projekt budżetu miasta Elbląg na rok 

2024 w zakresie pracy Komisji. 
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Wyniki głosowania: 
 

Za – 3 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta Elbląg na rok 2024 – opinia  
w zakresie pracy Komisji. 
 

 

Ad. 3. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2024 – 2036 
- opinia Komisji. 
(czas trwania nagrania od 13 min 22 sek. do 22 min 05 sek.) 
 

Skarbnik Miasta Rozalia Grynis omówiła projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg 
na lata 2024-2036. 

 

Głos zabrali: 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 
 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 
 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza poddał pod głosowanie projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2024-2036. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Elbląg na lata 2024-2036. 
 

 

Ad. 4. Rewitalizacja Wyspy Spichrzów w Elblągu – terenu przeznaczonego pod inwestycje 
Programu Fabryka – informacja. 
(czas trwania nagrania od 22 min 06 sek. do 38 min 10 sek.) 
 
Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda omówiła informację. 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  
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• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Radna Irena Sokołowska 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radna Krystyna Urbaniak 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 
 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację nt. rewitalizacji Wyspy 

Spichrzów w Elblągu – terenu przeznaczonego pod inwestycje Programu Fabryka.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
Ad. 5. Sprawozdanie z zaawansowania realizacji inwestycji drogowych zgodnie z planem 

budżetu na rok 2023. 

(czas trwania nagrania od 38 min 11 sek. do 01 h 00 min 55 sek.) 
 
Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski omówił sprawozdanie. 
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Głos zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radna Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 
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• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Radna Krystyna Urbaniak 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radna Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radna Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Wiceprezydent Miasta Janusz Nowak 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza  

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości sprawozdanie z zaawansowania realizacji 
inwestycji drogowych zgodnie z planem budżetu na rok 2023.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
Ad. 6. Zgłaszanie i omówienie propozycji tematów do planu pracy na 2024 rok. 

(czas trwania nagrania od 01 h 00 min 55 sek. do 01 h 02 min 21 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

• Radny Janusz Hajdukowski 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 
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Ad. 7. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 
(czas trwania nagrania od 01 h 02 min 22 sek. do 01 h 02 min 51 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Irena Sokołowska 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 
• Radny Janusz Hajdukowski 

• Radna Irena Sokołowska 

• Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza 

 

Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zamknął dyskusję. 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Cezary Balbuza zakończył 
posiedzenie.  

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Gospodarki Miasta stanowi załącznik do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
 

                                         Przewodniczący Komisji 

 
                                                 

         Cezary Balbuza 
 

 
 
Protokół sporządziła 
 

  Justyna Bieszczad 


